
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening Må 8 mars 2023 

 
Plats: Medlemslokalen 
Närvarande, Emma Möller,  Hans Walker,  Mats Kjellen , Helena Wallström , Bo Larsson  
Gunnar Carlsson, Ronny Andreazon, Fredrik Handfast., Caroline Fagerberg. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
 Godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
-Mats Kjellen valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-204 betalande medlemmar per 8 mars. (enligt stadgarna skall 
medlemsavgift vara betald före 1 mars för att ha rösträtt på årsmöte) 
 
§6 Skrivelser 
Emma : BTR:s årsmöte o konferens 22-23 april . Anmälan görs till  
Emma från föreslagna delegater i ATF. 
 
-Skrivelse från valberedningen i Travhästägarna har inkommit. 
 
 
 



§8 Rapporter 
Mats; 
Banmöte;  
-Tidigare SMS skall utskickas då banorna är okörbara. 
 
-Travbanan vill släcka belysning på träningsbanor Lö/Sö till hösten. 
  , nuvarande elavtal går ut i höst. 
  (styrelsen beslöt att ta upp frågan vid årsmötet) 
 
-Axevalla och 6 banor till har införskaffat en banfräs för uppluckring 
av materialet i tävlingsbanan. 
 
-Av säkerhetsskäl kommer endast mittre grind (vid ”nya gäststallet”) 
till skogsbanan vara tillgänglig på tävlingsdagar. Kommer att 
övervakas av personal. 
 
-Bo Larsson har skänkt ett matsalsbord samt stolar till värmestugan. 
  Styrelsen tackar för det. 
 
Emma: Rapport från Travsällskapets möte.: 
-Marknadsföringsgrupp arbetar inför stochampionatet och riktar in sig 
på olika åldersgrupper med paketlösningar. 
 
 Emma:Rapport från BTR styrelsemöte: 
-Möte med ST angående propositioner samt antal hästar i lopp. 
-Årets B-tränare är utsedd. 
 
Hans; 
-Läktarbygge; Uppstart i mars, material levererat. Sponsorer 9 st och 
nya kommer att tillkomma. 
-Nya hemsidan är klar. 
 
Gunnar: Provloppsdatum är fastställda för resten av året. 
 
Caroline: Rapport från hästgalan, Bra mat och trevlig stämning 



 
§8 Årsmöte 
-Allt klart. Handlingar läggs ut på hemsidan av Hans. 
 
Föredrag Ukraina.: 20 st anmälda 
Provloppis : Information kommer att presenteras vid årsmötet. 
 
§9 Nya Frågor 
-Verksamhetsberättelsen skrevs under av styrelsen 
 
Fredrik: Tar fram ett diskussionsunderlag till nästa möte angående 
utvärdering av juniorjakten, eventuellt nytt upplägg samt plan för 
fortsättning efter sista April. 
 
Mats: Fråga har inkommit angående nya åldersgränsen för ston som 
höjts till 14 år. (Tidigare var åldersgränsen för varmblodiga ston högst 
10 år men från nästa år justeras det till 14 år och likställs därmed med 
den befintliga åldersgränsen för varmblodiga hingstar och valacker. 
Förändringen gäller från de kullar som är födda 2012. Under året har 58 
varmblodsston från den kullen tävlat i Sverige som 10-åringar, och dessa 
kan nu alltså fortsätta tävla tills de är 14 år. 
 
Varför får jag inte tävla med mitt idag 12-åriga sto född 2011? 
 
Hans; 
-Internetmottagning (banguest) i medlemslokalen fungerar inte och 
har inte gjort det någon gång. Trots påstötningar under två år har 
ingenting hänt. Enligt Jonas (ljud o Bild) är enda stabila lösningen att 
dra in fiber. Detta skulle även ge en bra bilduppkoppling på våra TV-
skärmar. Kostnad ca 10 000 om vi ordnar grävning själva från 
körhallen. Frågan tas upp med Patrik. 
 
-Önskemål om nätansluten väderstation som kopplas mot hemsidan 
finns från flertal medlemmar. Styrelsen beslöt att ATF tar kostnaden 
ca 3000kr och Hans tar kontakt med Patrik angående placering samt 
Hans sköter installationen. 



 
§10 Nästa möte 
  
-Må den 27 mars 18:00 Årsmöte Medlemslokalen 
-Onsdag 12 april styrelsemöte medlemslokalen 18:30 
 
§11 Avslutning 
Emma tackade för ett givande möte och avslutade detsamma. 
 
-----------------------------                      ----------------------------------  
Ordf                                                       Justeras   

-----------------------------  
Sekreterare 


